
Prezydent Pescary: Będziemy rozmawiać z Juventusem
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Plotki transferowe Romy obracają się w ostatnim czasie wokół piłkarzy

Pescary, co łączy się oczywiście z osobą Zdenka Zemana. Jednym z

ciekawszych graczy zwycięzcy Serie B jest bez wątpienia Marco Verratti,

wyceniany już na co najmniej 10 mln euro. Piłkarzem interesuje się wiele

klubów i wydaje się, iż możliwość jego sprowadzenia oddala się od Romy.

 

Nazwisko Verrattiego zbliża się bowiem ponownie do Juventusu. Jeszcze w trakcie

sezonu mówiło się o porozumieniu obydwu klubów co do transferu, jednak potem

negocjacje całkowicie się zerwały. Dziś opcja transferu do Turynu powraca. Wczoraj

potwierdził to agent gracza, dziś z kolei sam prezydent Pescary. Daniele Sebastiani

udzielił wywiadu dla Sky Sport.

 

Verratti w Juventusie?

- Nie jest dla nikogo tajemnicą, że w przyszłych dniach spotkamy się ponownie, aby

zobaczyć czy istnieje możliwość dokonania tej operacji. Nie mamy żadnego

przymusu sprzedaży, jeśli będzie szansa zrobienia czegoś inteligentnego z

Juventusem, z włączeniem innych graczy, będzie świetnie.

 

Insigne?

- Jest ważnym graczem. Wiem, że prezydent Napoli bardzo go szanuje, jednak

wieżę, że De Laurentis może puścić go tutaj na kolejny sezon w celu dalszego

rozwijania.
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